
Jaarverslag 2021 door van de Historische Kring  Ankeveen, ’s-Graveland en Kortenhoef, “In de Gloriosa” 
 
Algemeen: 
De eerste en laatste maanden van het jaar hadden we nog steeds te maken met de beperkende maatregelen als 
gevolg van het Corona virus. Pas vanaf april t/m oktober konden we weer wat activiteiten ontplooien 
 
Vergaderingen en bestuurlijke activiteiten. 
Het bestuur is in  2021 slechts vijf keer bij elkaar gekomen. Ook dat was nog steeds het gevolg van het Corona virus.   
 
De reguliere jaarlijkse ledenvergadering vond dit jaar, ook weer als gevolg van Corona,  pas plaats op dinsdag 14 
september 2021 in het gebouw van de” Plassenjagers”. Er waren, naast het bestuur, 20 leden aanwezig. 
Na de pauze verzorgde Jan Schriek een diaserie met oude prentbriefkaarten. 
Tijdens de ALV werden ook de nieuwe statuten behandeld. Voor goedkeuring van deze statuten was het 
noodzakelijk dat minimaal twee derde van de leden aanwezig was. Aangezien dit niet het geval was, zijn de leden 
uitgenodigd voor een extra ALV welke plaats vond op dinsdag 12 oktober in het gebouw van de “Plassenjagers” Op 
deze ALV zijn de statuten alsnog goedgekeurd. 
 
Leden van het bestuur bezochten in  2021 diverse vergaderingen, o.a.  van Tussen Vecht en Eem en het periodieke 
monumentenoverleg.  
 
Activiteiten en tentoonstellingen. 
 
De HK heeft medewerking verleend aan een tentoonstelling van Natuurmonumenten op Gooilust o.a. bij de 
Gnoestallen en de heemtuin. Er is veel bezoek wezen kijken. 
 
Helaas was er in 2021 geen braderie op de Meenthof georganiseerd vanwege het feit dat niet van te voren bekend 
was welke beperkende maatregelen er zouden zijn vanwege Corona 
 
Op 30 en 31 oktober 2021 was er weer een tentoonstelling georganiseerd in de Drie Dorpen met als onderwerp 
Oude Ansichten. De tentoonstelling werd weer druk bezocht. 
 
Omdat wij voor onze leden, vanwege Corona, geen activiteiten konden ontplooien is het plan opgevat om setjes 
ansichtkaarten te laten drukken om deze aan onze leden uit te reiken. Alle leden hebben in 2021 een pakketje van 
15 ansichtkaarten ontvangen. Ook zijn er extra sets gedrukt voor verkoop. Deze liggen ook bij de boekhandel en is 
een groot succes. 
 
In 2025 zal 400 jaar geleden zijn dat er een verzoek is ingediend om ’s-Graveland te ontginnen. Als gevolg van dit feit 
heeft een groepje enthousiastelingen het plan opgevat om tegen die tijd een boek uit te brengen over 400 jaar ’s-
Graveland. 
 
Verenigingsgebouw. 
In overleg met het bestuur is het computerpark  vervangen door nieuwere tweede hands machines (dus veel 
snellere), welke geleverd zijn door de PC dokter aan de Gijsbrecht van Amstelstraat in Hilversum 
Tevens is er een specialist (John van der  Lugt) in handen genomen om eens naar ons netwerk te kijken en met name 
naar de server. John van der Lugt doet computerhulp en ICTsupport voor regio. De conclusie van hem was, dat de 
server sterk verouderd is en vervangen dient te worden . Het bleek dat onze server ook geen echte server is maar 
een gewone computer die tot server is aangepast. Er is in overleg met John van der Lugt een nieuwe server 
aangeschaft. 
Ook is er een nieuwe netwerk switch aangeschaft voor aansluiting van alle computers op de server,  wat ook de 
snelheid van het netwerk zal doen toenemen 

 
 



 
 
 
De verzameling van de Historische Kring 
Ook dit jaar mochten we weer een aantal schenkingen ontvangen in de vorm van foto’s documenten en voorwerpen 
waarvan enkele bijzondere. Zo ontvingen we ook enkele schilderijen welke nu de wanden van het 
verenigingsgebouw sieren.   
 
Periodiek en nieuwsbrief 
Ook dit jaar is het weer gelukt om ieder kwartaal een interessante periodiek voor onze leden te maken. We zijn 
echter wel continu op zoek naar mensen die iets willen bijdragen aan onze periodiek.  
Jan Dekker heeft ook in 2021 weer twee interessante nieuwsbrieven samengesteld welke in juni en december 2021 
aan onze leden is verstuurd. 
 
Vrijwilligers algemeen. 
Veel werk voor onze vrijwilligers gaat er nog zitten in het digitaliseren van onze documenten. Daar gaat de komende 
jaren nog heel veel tijd in zitten. 
 
Gelukkig hebben we er weer enkele vrijwilligers bij gekregen die enthousiast aan de gang zijn gegaan. 
 
Voor het bezorgen van de periodiek zijn er verschillende vrijwilligers weer op pad geweest. Alle vrijwilligers hartelijk 
bedankt 
 
De Secretaris, Koos Voorn 


